
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-11-14, § 20 

 
 Tid: 14 november 2006 kl 9.00 – 09.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 23 november 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Mirja Särkiniemi    

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Mirja Särkiniemi (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m) 
Margarita Pulido (s) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 T f trafikdirektören Göran Gahm och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Barbro Collin, Eva Leijon och 
Anette Scheibe samt borgarrådssekreterarna från roteln Ylva Lageson och Magnus 
Thulin.  



  

 
 § 20 

Borttagna parkeringsplatser på Strandvägskajen. Skrivelse från ledamoten 
Helena Bonnier (m) 
Dnr T2006-340-01343 
Bordlagt 17 oktober 2006 nr 11  
 
Trafikkontoret hade den 26 september 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner utlåtandet som svar på skrivelse från ledamoten 
 Helena Bonnier (m). 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
tjänstgörande ersättaren Hannah Ekeroos (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i 
bilaga I1. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
tjänstgörande ersättaren Hannah Ekeroos (kd) gemensamt framställda yrkandet d v s 
att uppdra åt kontoret att åter utreda frågan och återkomma med alternativ på 
vinkelparkeringar i området och att därutöver anföra följande: 
 

Det är inte acceptabelt att ett så stort antal parkeringsplatser försvinner från 
Strandvägen utan att ersättningsplatser etableras. Garnisonen är inte ett fullgott 
alternativ som boendeparkering för de som tidigare utnyttjade Strandvägskajen 
och ett tänkt parkeringsgarage har en alltför lång tidshorisont för att vara en bra 
lösning i dagsläget. 

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Mirja Särkiniemi (s) samt ledamöterna Jimmy Lindgren (s), Reine 
Meyer-Strömberg (s), Kåre Gustavsson (s) och Ann-Marie Strömberg (-) samt 
tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (-) enligt bilaga I2. 
 
 

 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 20, bilaga I1 
 

Trafiknämnden 2006-11-14 
     
      Tillhör ärende nr 20 
 

Borttagna parkeringsplatser på 
Strandvägskajen. Skrivelse från 
Helena Bonnier (m) 

 
Mikael Söderlund m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 

 
 
 
Förslag till beslut 
 
att  uppdra åt kontoret att åter utreda frågan och återkomma med alternativ på 

vinkelparkeringar i området, 
 
att därutöver anföra följande 
 
Det är inte acceptabelt att ett så stort antal parkeringsplatser försvinner från 
Strandvägen utan att ersättningsplatser etableras. Garnisonen är inte ett fullgott 
alternativ som boendeparkering för de som tidigare utnyttjade Strandvägskajen och ett 
tänkt parkeringsgarage har en alltför lång tidshorisont för att vara en bra lösning i 
dagsläget. 



  

Tillhör § 20, bilaga I2 
 

Trafiknämnden 2006-11-14 
 
                                                                   Ärende nr 20 
                                                                  

Borttagna parkeringsplatser 
                                                                    på Strandvägskajen 
 
                                                                    Ann-Marie Strömberg (-) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Stadens parkeringspolicy bör utgå ifrån att boendeparkering i första hand skall ske som 
tomtparkering och i garage. Gatuparkering är en nödlösning där det inte är möjligt att 
ordna tomtparkering, vilket är fallet i delar av både inner- och ytterstaden som 
planerades före bilismens genombrott. I det aktuella området finns möjlighet att 
tillgodose behovet av parkeringsplatser inom rimligt avstånd, dels finns lediga platser i 
Garnisonens mark- och garageparkering och dels planeras ett nytt parkeringsgarage 
under Artillerigården. Bortfallet av parkeringsplatser på Strandvägskajen är därmed 
kompenserat med råge.  
 


